

Canada wordmark

The Canada wordmark is part of the Federal Identity Program (FIP) and appears in the vertical bar along with the department's name. As outlined at the beginning of this Chapter and in 2.2, the placement and type size of these elements depend on the destination of the publication.

Mot-symbole Canada

Le mot-symbole Canada fait partie du Programme de coordination de l'image de marque (PCIM) et apparaît dans la barre verticale avec le nom du Ministère. Comme on l'explique au début de ce chapitre et à la section 2.2, l'emplacement et la dimension de ces éléments dépendent de l'endroit où la publication est distribuée.

Canada

Departmental name

The department's name, which appears in the vertical bar and which exchanges places with the Canada wordmark depending on the destination of the publication, is set in Garamond typeface.

Nom du Ministère

Le nom du Ministère, qui apparaît dans la barre verticale et qui change de place avec le mot-symbole Canada selon l'endroit où la publication est distribuée, est composé en Garamond.

External Affairs and
International Trade Canada

Affaires extérieures et
Commerce extérieur Canada